
Rada Gminy Siedlec 

Komisja Budżetu i Finansów 

Protokół nr 4/2025 

4 Posiedzenie w dniu 25 marca 2025  

Obrady rozpoczęto 25 marca 2025 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Renata Piątyszek, 

2. Andrzej Kaźmierczak, 

3. Szymon Śliwiński, 

4. Adam Kupś, 

5. Wojciech Piątyszek 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Natalia Babińska  - Skarbnik Gminy 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

  Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Komisji Renata Piątyszek serdecznie 

witając wszystkich obecnych. Następnie Przewodnicząca poinformowała, iż w posiedzeniu 

uczestniczą wszyscy członkowie komisji.  

 

 

2. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2024 rok. 

 

  Projekt sprawozdania został przedstawiony przez Przewodniczącą p. Renatę 

Piątyszek. Do zaproponowanego projektu nie zostały wniesione uwagi. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie przez członków 

komisji i zostanie przedstawione na obradach XV Sesji Rady Gminy Siedlec. 

 

 

3. Apel rady Gminy Szydłowo 

 

  W związku z wpłynięciem do Rady Gminy Apelu w sprawie podjęcia prac 

legislacyjnych nad zmianą przepisów Ustawy o samorządzie gminnym w zakresie 

dopuszczalności, zasad i trybu zmiany granic jednostek samorządu terytorialnego, każda  

z komisji otrzymała w/w pismo do zapoznania się z tematem. Postulat posiada 8 punktów  

i stanowi załącznik do protokołu. 

Powyższy temat zostanie szczegółowo omówiony po zapoznaniu się każdej z komisji.  

 



 

4. Zmiany w uchwale budżetowej na 2025 rok. 

 

  W powyższym temacie głos zabrała Skarbnik Natalia Babińska przedstawiając projekt 

uchwały.  

Zmiany w planie dochodów  

W dziale 758 - Różne rozliczenia dokonano zwiększenia planu dochodów o kwotę 

250.181,00 zł zgodnie z pismem Ministra Finansów nr ST3.4751.6.2025 z dnia 12 marca 

2025 r. Gminie przyznano środki w związku z uwzględnieniem skutków wzrostu o 5% 

średnich wynagrodzeń nauczycieli (ponad przyjęty do ustalenia potrzeb oświatowych na rok 

2025 poziom wzrostu, tj. 4,1%).  

W dziale 852 - Pomoc społeczna zwiększono plan dochodów o kwotę 3.000,00 zł w związku 

z wpływem z rozliczeń/zwrotów z lat ubiegłych zasiłków stałych.  

W dziale 855 - Rodzina zwiększono plan dochodów o kwotę 14.066,40 zł zgodnie z pismem 

Wojewody Wielkopolskiego nr FB-I.3111.46.2025.6 z dnia 5 marca 2025 r. Zwiększono 

dotację celową przeznaczoną na realizację rządowego programu "Dofinansowanie 

wynagrodzeń pracowników jednostek wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej na lata 

2024-2027"  

Zmiany w planie wydatków  

W dziale 600 - Transport i łączność zwiększono plan wydatków o kwotę 16.000,00 zł.  

Zwiększono wartość zadania "Budowa drogi gminnej w Nowej Tuchorzy - projekt" o 

16.000,00 zł.  

W dziale 750 - Administracja publiczna zwiększono plan wydatków o kwotę 100.599,48 zł.  

W rozdziale 75023 wprowadzono zadanie inwestycyjne pod nazwą "Modernizacja archiwum 

zakładowego Urzędu Gminy" w kwocie 35.000,00 zł.  

Kwotę 24.000,00 zł w rozdziale 75095 przeznaczono na opracowanie sołeckich strategii 

rozwoju.  

Dokonano korekty odpisu na ZFŚS.  

W dziale 754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa  

Dokonano zmian niezbędnych do aktualizacji załącznika inwestycyjnego.  

Dodano zadanie pn. „Modernizacja energetyczna budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Borui" na kwotę 4.500,00 zł.  

Dodano zadanie pn. "Modernizacja energetyczna budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Tuchorzy" na kwotę 8.500,00 zł. 



W dziale 801 - Oświata i wychowanie dokonano zwiększenia planu wydatków o kwotę 

120.000,00 zł.  

Zwiększono o 100.000,00 zł wartość zadania "Budowa infrastruktury sportowej na terenie 

gminy Siedlec„. Dokonano zapisów w WPF.  

Zwiększono o 20.000,00 zł wartość zadania "Wykonanie prac restauratorskich, 

konserwatorskich i robót budowlanych w Szkole Podstawowej im. Powstańców 

Wielkopolskich w Siedlcu - wkład własny„. Dokonano zapisów w WPF.  

W dziale 851 - Ochrona zdrowia zwiększono plan wydatków o kwotę 401.131,29 zł. 

Wprowadzono środki niewykorzystane w 2024 roku.  

W dziale 852 - Pomoc społeczna zwiększono plan wydatków o kwotę 7.180,41 zł.  

W rozdziale 85216 zwiększono o 3.000,00 zł wydatki w związku ze zwrotem dotacji oraz 

płatności wykorzystanych niezgodnie z przeznaczeniem lub wykorzystanych z naruszeniem 

procedur - dot. zasiłków stałych.  

W rozdziale 85295 zwiększono o 561,52 wydatki dotyczące zwrotu dotacji oraz płatności 

wykorzystanych niezgodnie z przeznaczeniem lub wykorzystanych z naruszeniem procedur - 

dot. dodatku gazowego.  

Dokonano korekty odpisu na ZFŚS.  

W dziale 855 - Rodzina zwiększono plan wydatków o kwotę 10.467,51 zł.  

Zwiększono wydatki w rozdziale 85504 na realizację rządowego programu "Dofinansowanie 

wynagrodzeń pracowników jednostek wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej na lata 

2024-2027" o 14.066,40 zł.  

Dokonano korekty odpisu na ZFŚS.  

W dziale 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego dokonano zmiany Funduszu 

Sołeckiego w miejscowości Nieborza.  

Zmiany dotyczące zadań realizowanych w ramach Funduszu Sołeckiego w 2025 roku 

wykonywanych przez poszczególne sołectwa, dokonano na podstawie wniosku złożonego 

przez sołectwo do Wójta Gminy Siedlec zgodnie z zachowaniem procedur.  

Zwiększa się deficyt budżetu o kwotę 401.131,29 zł, tj. do kwoty 7.658.366,59 zł.  

Zmiany w planie przychodów budżetu:  

Zwiększa się plan przychodów budżetu na pokrycie deficytu budżetu z tytułu 

niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z 

rozliczeń dochodów i wydatków związanych z realizacją gminnego programu profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych i narkomanii o kwotę 401.131,29 zł (§ 905). 

  Po przedstawieniu projektu uchwały radni przystąpili do zadawania pytań. 



Przewodniczący Rady Andrzej Kaźmierczak pytało to, dlaczego środki z funduszu 

alkoholowego nie zostały wykorzystane. Tu odpowiedzi udzielił Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej, który jest także Przewodniczącym Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych mówiąc, iż wiele rzeczy i inicjatyw było organizowane własnymi siłami. 

Wpływ na oszczędności ma też to, iż nie ma podpisanej umowy z psychologiem. 

Kolejną kwestią, którą omówiono była umowa z nową kancelarią prawną.  

Następnie radny Adam Kupś prosił o wyjaśnienie zapisów w załącznikach 2 i 2a. 

  Wobec braku innych pytań komisja przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez komisję jednogłośnie. 

 

 

5. zmiany w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siedlec na lata 2025-2028 

 

  Tu także projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik Natalię Babińską. Zgodnie 

ze zmianami w budżecie na dzień 25 marca 2025 r., dokonano następujących zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlec:  

1. Dochody ogółem zwiększono o 358 717,41 zł, z czego dochody bieżące zwiększono  

o 358 717,41 zł, a dochody majątkowe nie uległy zmianie.  

2. Wydatki ogółem zwiększono o 759 848,70 zł, z czego wydatki bieżące zwiększono  

 o 568 673,70 zł, a wydatki majątkowe zwiększono o 191 175,00 zł.  

3. Wynik budżetu jest deficytowy i po zmianach wynosi -7 658 366,59 zł.  

W Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlec:  

1. Przychody ogółem w roku budżetowym zwiększono o 401 131,29 zł i po zmianach 

 wynoszą 9 158 366,59 zł.  

2. Rozchody ogółem w roku budżetowym nie uległy zmianie.  

Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siedlec obejmuje również zmiany 

w załączniku nr 2, które szczegółowo opisano poniżej.  

Dokonano zmian w zakresie następujących przedsięwzięć:  

1. Budowa infrastruktury sportowej na terenie gminy Siedlec;  

2. Wykonanie prac restauratorskich, konserwatorskich i robót budowlanych w Szkole 

     Podstawowej im. Powstańców Wielkopolskich w Siedlcu .  

Wartości wykazane w pozostałych pozycjach WPF, stanowią informacje uzupełniające 

względem pozycji opisanych powyżej. Zostały przedstawione w WPF zgodnie z 

obowiązującym stanem faktycznym, na podstawie zawartych umów i porozumień.  

Pełen zakres zmian obrazują załączniki nr 1 i 2 do niniejszej uchwały. 

Wobec braku pytań komisja przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały. 



W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez komisję jednogłośnie. 

 

 

6. Wolne głosy i wnioski. 

Wobec braku innych głosów i wniosków posiedzenie zakończyło się o godz. 14:42. 

 

   

 

  

Przewodnicząca Komisji 

 

Renata Piąyszek 

 

 

 

 

 

  

 

Przygotował(a): Natalia Fornalik  

 


